
Protokół nr 4/IV/10
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 29 grudnia 2010r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia -   10.40
Godzina zakończenia – 13.00

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołów  z I, II i III sesji Rady Miejskiej.

Ad.1. Otwarcie obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. 
Powitał  radnych  oraz  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  w sesji 
uczestniczy 19 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. 
(lista obecności - zał. nr 1)

Radni nieobecni na posiedzeniu:
1. Andrzej Cyman
2. Piotr Wróbel

Ad.2. Przyjęcie protokołów  z I, II i III sesji Rady.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z I sesji Rady 
Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za” : 
przyjęła protokół z I sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z II sesji Rady 
Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za” : 
przyjęła protokół z II sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej Behan zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z III sesji 
Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za” : 
przyjęła protokół z III sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński – zaproponował wprowadzenie zmian  do porządku obrad w 
pkt.5 „ Uchwalenie budżetu miasta na 2011r. ” który otrzymuje brzmienie: 
ppkt.   a)   Odczytanie  opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;
ppkt.   b)   Odczytanie opinii Komisji Stałych o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej;
ppkt.  c)  Odczytanie  stanowiska  Burmistrza  Miasta  w  sprawie  opinii  Regionalnej  Izby 



Obrachunkowej; 
ppkt. d) dyskusja;
ppkt. e) uchwalenie budżetu miasta na rok 2011.

Radny Janusz Staniocha – w imieniu Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji wnosi o zdjęcie 
z porządku obrad sesji pkt. 5 tj. „uchwalenie budżetu miasta na rok 2011”. Komisja ma zastrzeżenia 
do budżetu Straży Miejskiej. Od dłuższego czasu komisja wnioskowała o zatrudnienie dodatkowej 
osoby do całodobowej obsługi monitoringu a takiego zapisu w projekcie budżetu nie ma, kolejna 
sprawa to  zbyt  małe  środki  w budżecie  ZGKIM  na dokończeni  kanalizacji.  Jest  jeszcze dużo 
kwestii do wyjaśnienia dlatego zasadne jest zdjęcie  tego punktu z porządku obrad.

Radny Bogusław Frącek – w związku z istotnym wnioskiem Przewodniczącego KPPiK prosi o 
ogłoszenie 5 min. przerwy w celu zwołania posiedzeń komisji i ustaleniu czy przyjmujemy budżet 
na dzisiejszej sesji czy  zdejmujemy ten punkt z porządku obrad.

Radny Zbigniew Grochowski – prosi o ponowne przedstawienie przez radnego Janusza Staniochę 
uwag Komisji odnośnie projektu budżetu.

Radny Janusz Staniocha  – 1)  Straż Miejska  brak zatrudnienia  co najmniej  1  osoby do obsługi 
monitoringu, komisja nie wskazywała źródła finansowania ponieważ prace komisji nad budżetem 
uważa za nie zakończone. 

2) środki na dokończenie kanalizacji w Drogosławiu ok 400 tys. zł
3) sprzątanie przystanków - brak zapisanych środków w budżecie Mienia Komunalnego
4) zbyt małe środki na remonty dróg miejskich 

Dlatego zaistniał taki wniosek, ponieważ nie wszystko zostało wyjaśnione i jest wiele wątpliwości 
ale i też wiele propozycji.

Radny Zbigniew Grochowski – czy Komisja dopiero przed sesją zaczęła pracować nad budżetem?

Radny Janusz Staniocha – tak.

Radca Prawny Krzysztof Michalak – zwraca uwagę na art. 239 ustawy o finansach publicznych, 
który  nakłada  obowiązek  uchwalenia  budżetu  przed  rozpoczęciem  roku  budżetowego  a  w 
szczególnie  uzasadnionych przypadkach dopuszczalne jest uchwalenia budżetu do końca stycznia. 
Dlatego do oceny radnych należy czy uwagi przedstawione przez Przewodniczącego Komisji są na 
tyle istotne, że uzasadniają przesunięcie głosowania nad budżetem.

Radny  Henryk  Zimoch  –  jeżeli  dzisiaj   nie  uchwalimy  budżetu  to  Burmistrz  pracuje  na 
prowizorium.

Burmistrz  Miasta  Tomasz  Kiliński  –  radny  chyba  nie  do  końca  zrozumiał  wypowiedź  radcy 
prawnego.  Powinny zaistnieć  znaczące  przyczyny do  przesunięcia  terminu  uchwalenia  budżetu 
miasta i to rada zdecyduje czy przedstawione przyczyny są znaczące.

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan – poddał pod głosowanie wniosek radego Bogusława 
Frąca o ogłoszenie 5 min. przerwy w obradach.

Rada  Miejska  4  głosami  „za”  przy  7  głosach  „przeciw”  i  5  „wstrzymujących  się  od 
głosowania”:
odrzuciła wniosek radnego Bogusława Frącka. 

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan – poddał pod głosowanie wniosek Komisji Porządku 



Publicznego i Komunikacji o zdjęcie pkt. 5 „uchwalenie budżetu miasta na rok 2011”z porządku 
obrad sesji.

Rada  Miejska  5  głosami  „za”  przy  13  głosach  „przeciw”  i  1  „wstrzymujących  się  od 
głosowania”: odrzuciła wniosek Komisji.

Przewodniczy Rady Miejskiej  Andrzej  Behan –  poddał  pod głosowanie  poprawki  do  porządku 
obrad sesji wniesione przez Burmistrza Miasta.

Rada Miejska 15 głosami „za”( 4 osoby nie głosowały):
przyjęła wprowadzone poprawki.

Przewodniczy Rady Miejskiej  Andrzej  Behan – poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z 
naniesioną poprawką :

Rada  Miejska  15  głosami  „za”(przy  1  „wstrzymującym  się  od  głosowania”  (3  osoby  nie 
głosowały):
przyjęła porządek obrad sesji w brzmieniu:
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym od 
dnia 9 grudnia do dnia 20 grudnia 2010r. ( zał. nr 2)
4. Podjęcie uchwał :

a) w sprawie wprowadzenie zmian w budżecie miasta 
b) w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Miejskiej  Nowa Ruda,  które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2010 
c) w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda 

5. Uchwalenie budżetu miasta na 2011r. :
     a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej
     b) odczytanie opinii Komisji Stałych o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej
     c) odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
     d) dyskusja
     e) uchwalenie budżetu miasta na rok 2011
6. Odpowiedzi na interpelacje.
7. Interpelacje radnych.
8. Zapytania radnych. 
9. Sprawy różne.
10. Zakończenie obrad.

Ad.3.Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  realizacji  uchwał  oraz  pracy  w  okresie 
międzysesyjnym od dnia 9 grudnia do dnia 20 grudnia 2010r. 

Radny Ryszard Wośko – pytanie z zakresu „infrastruktury i inwestycji” ppkt.6 realizacja zadania 
pn.  „Widoki bez granic” remont zabytkowej  wieży widokowej  na Górze Wszystkich Świętych 
termin zakończenia prac 31 grudnia 2010r. Czy w umowie są zawarte konsekwencje w razie nie 
dotrzymania terminu. 

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński – za niedotrzymanie terminu będą naliczane kary umowne.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za” przyjęła:
Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym 
od dnia 9 grudnia do dnia 20 grudnia 2010r. 



Ad.4. Podjęcie uchwał

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010

Skarbnik  Miasta  Jan  Szeląg  –  przedstawił  projekt  uchwały  zgodnie  z  załączonym  projektem 
uchwały.

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan – zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do 
projektu uchwały 

Radny  Marek  Bawecki  -  Komisja  Gospodarczo-Budżetowa  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.

Wobec braku  dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010

Rada Miejska w Nowej Rudzie 16 głosami „za” ( 3  osoby nie głosowały)
  podjęła:

Uchwałę Nr 13/IV/10

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010.

b)  w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2010

Skarbnik  Miasta  Jan Szeląg  – zabezpiecza się  środki  na  realizację   zadania  wraz  z  restauracją 
Ratusza” w kwocie 1.739.615 zł. ( konieczności zabezpieczenia budynków Rynek 2- 4 ).
-  zabezpiecza  się  środki  na  realizację  zadania  „Widoki  bez  granic”  w  kwocie  184.271  zł.(ze 
względu na opóźnienie prac z winy wykonawcy)
- zabezpiecza się środki na realizację  zadania projektu „Regionalne centrum turystyki aktywnej – 
modernizacja obiektów sportowych przy ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie z zagospodarowaniem 
terenu  oraz  budowa  boiska  o  nawierzchni  sztucznej”  w  kwocie  1.760.385  zł.(z  powodu 
konieczności zmiany części dokumentacji oraz kłopoty organizacyjne wykonawcy)
- zabezpiecza się środki na realizację  zadania zwiększenie granic MPZP dla centrum na podstawie 
uchwały 423/LX/10 z 10.11.2010  w kwocie 18.989 zł.(zmienił  się zakres prac wykonywanych 
przez wykonawcę)
-  umieszcza  się  w  wykazie  wydatków  niewygasających  kwoty  4.148  złotych  w  związku  z 
koniecznością  zapłaty  za  nadzór  autorski  dla  wykonawcy  dokumentacji  dla  zadania  „Poprawa 
standardu  infrastruktury  bezpieczeństwa,  jako  element  wzmocnienia  potencjału  turystycznego 
Dolnego Śląska”

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan – zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do 
projektu uchwały 

Radny  Marek  Bawecki  -  Komisja  Gospodarczo-Budżetowa  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.

Wobec braku  dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt 
uchwały  w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda, które nie 



wygasają z upływem roku budżetowego 2010

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”    podjęła:

Uchwałę Nr 14/IV/10

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda, które nie wygasają z  
upływem roku budżetowego 2010.”

c) w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda

Skarbnik Miasta Jan Szeląg – zgodnie z obecnie obowiązującą  ustawą  o finansach publicznych 
Dział  V  Budżet, istnieje  obowiązek  podjęcia  przez  organ  stanowiący  jednostki  samorządu 
terytorialnego uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. W załączniku do uchwały w 
sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  ujmuje  się  tzw  przedsięwzięcia  czyli  wieloletnie 
programy,  projekty  lub  zadania,  umowy,  których  realizacja  w  roku  budżetowym  i  w  latach 
następnych  jest  niezbędna  do  zapewnienia  ciągłości  działania  jednostki  i  z  których  wynikają 
płatności  poza  rok  budżetowy,  gwarancje  i  poręczenia  udzielone  przez  jednostki  samorządu 
terytorialnego.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  Burmistrz  Miasta 
przedstawia wraz z projektem uchwały budżetowej organowi stanowiącemu jednostki  samorządu 
terytorialnego.
Odczytał  pozytywna  opinię  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w sprawie  wieloletniej  prognozy 
finansowej Miasta Nowa Ruda (opinia zał. nr 3)

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan – zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do 
projektu uchwały. 

Radny  Marek  Bawecki  -  Komisja  Gospodarczo-Budżetowa  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.

Wobec braku  dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”    podjęła:

Uchwałę Nr 15/IV/10

 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda.

Przerwa

po przerwie

Ad.5. Uchwalenie budżetu miasta na 2011r. :
     
Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan – prosi o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 
budżetu miasta na rok 2011.

Skarbnik Miasta Jan Szeląg – projekt budżetu na rok 2011 zamyka się po stronie dochodów kwotą 
55.924,513,-zł,  wydatki  51.567,935,-zł,  nadwyżka  4.356,578,-zł.,  przychody  5.080.000,-zł, 
rozchody (spłata zaciągniętych zobowiązań) 9.436,578,-zł.  Budżet na rok 2011 po raz pierwszy 
musiał być opracowany zgodnie z zasadą, że dochody bieżące mają finansować wydatki bieżące   



a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej

Skarbnik  Miasta  Jan  Szeląg  –  odczytał  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w 
sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Nowa Ruda projekcie uchwały budżetowej 
Miasta Nowa Ruda na 2011 ( opinia zał. nr 4)

b)odczytanie opinii Komisji Stałych o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej

Radny  Marek  Bawecki  -  Komisja  Gospodarczo-Budżetowa  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.

Radny Ryszard Wośko -Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny Jerzy Pulit - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radna Regina Wałęsa - Komisja Zdrowia i Ekologii pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny Janusz Staniocha – Komisja  Porządku Publicznego i Komunikacji ponownie zebrała się w 
przerwie sesji.  Podczas komisji  zostały ponownie przeanalizowane sprawy,  które były w sferze 
zastrzeżeń i komisja wnosi o poprawkę projektu budżetu w dziale 600 „transport  i  łączność”po 
stronie  dochodów i wydatków  4300 „zakup usług pozostałych”- zapis sprzątanie przystanków w 
kw.8.000,-zł.   Powyższe  środki  wpływają  do  urzędu  od  przewoźników  z  przeznaczeniem  na 
sprzątanie  przystanków.  Usługę  wykonywała  spółka   NUK.  Komisja  po  wniesieniu  wskazanej 
poprawki pozytywnie opiniuje projekt budżetu.

c)  odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej   

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński – Regionalna  Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię nt. 
projektu  budżetu  miasta  na  rok  2011  równocześnie  wskazując,  że  wskazany  projekt  zawiera 
zapisy, które powinny zostać zmodyfikowane. Nie wnosi zastrzeżeń  co do treści przedstawionych 
uwag.  W związku z  uwagami  RIO przedstawił  autopoprawkę do  projektu  uchwały budżetowej 
Gminy Miejskiej Nowa Ruda na rok 2011. ( autopoprawka zał. nr 5)

Skarbnik Miasta Jan Szeląg – wprowadzenie w chwili obecnej poprawki zgłoszonej przez radnego 
Staniochę powoduje wprowadzenie wiele zmian w różnych paragrafach i załącznikach do uchwały. 
Dlatego  zaproponował  wprowadzenie  tego  zapisu  na  pierwszej  sesji  w  2011  roku  w  uchwale 
zmiany w budżecie miasta na rok 2011.

Radny Janusz Staniocha  – komisji  chodzi  tylko o fakt  by sprawa sprzątania  przystanków była 
zapisana, a jak to zostanie zrobione technicznie to pozostawia w gestii skarbnika. Głównie chodzi o 
to by od 1 stycznia można było realizować zadanie. Zwrócił się do członków komisji o wyrażenie 
zgody na to by skarbnik dokonał zmian w budżecie po uchwaleniu budżetu.

Członkowie Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji wyrazili zgodę na działania skarbnika.

Radny Janusz Staniocha – w związku z powyższym KPPiK wycofała swój wcześniejszy wniosek.

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan –  poddał pod głosowanie autopoprawkę Burmistrza 
Miasta.

Rada Miasta 19 głosami „za”:
przyjęła Autopoprawkę Burmistrza Miasta Nowa Ruda z dnia 29 grudnia 2010 w sprawie 



projektu budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda na rok 2011

d) dyskusja

Radny Michał  Prokopczak  -  „chciałbym się  odnieść  do  tej  kwoty  1.760tys   to  przechodzi  na 
inwestycje  na  rok  następny  zgodnie  z  zapisem:  „Z  powodu  konieczności  zmiany  części  
dokumentacji w ramach realizacji projektu „Regionalne centrum turystyki aktywnej – modernizacja  
obiektów sportowych przy ul.  Kłodzkiej  16 w Nowej  Rudzie  z  zagospodarowaniem terenu oraz 
budowa boiska o nawierzchni sztucznej” oraz kłopoty organizacyjne wykonawcy, część prac nie  
mogła  być  wykonana  i  zafakturowana  w  roku  2010.  Ponadto  w  miesiącu  grudniu  wystąpiły  
niesprzyjające warunki  atmosferyczne,  które uniemożliwiły  realizacje  prac zgodnie z  założonym 
harmonogramem. Wobec powyższego zabezpiecza się środki na realizację tegoż zadania w kwocie  
1.760.385 zł.” nie mogę  tego znaleźć w budżecie kwoty są całkiem inne.”

Skarbnik Miasta Jan Szeląg – w zał. nr 6 „wydatki inwestycyjne” jest taka kolumna przewidywany 
koszt wykonania przed 2010 – to są dane które mamy z poszczególnych wydziałów wg stanu na 
dzień 15 listopada 

Radny Michał  Prokopczak  -  czy  te  środki  przeszły  np.  na  zapłatę  dokumentacji,  na  inżyniera 
kontraktu, który jest nie uchwytny niby jest ale doprosić się aby był na budowie i wskazał pewne 
rzeczy jest bardzo trudno. Pytanie gdzie się zgubiło 180 tys.”

Skarbnik Miasta Jan Szeląg – „zapis o którym radny mówi dot. tylko wydatków które nie wygasają 
w 2010 roku  dot. to środków które dajemy na wyodrębniony rachunek bankowy a z których będą 
płacone zadania w 2011 ale dot. roku 2010”. Dlatego zapis będzie dobry ponieważ w roku 2010 
mam kwotę większą w planie  niż  wynika to z  harmonogramu.  W związku z  tym mamy jakby 
zabezpieczone środki na rok 2011. Mamy plan i jest wykonanie w związku z tym ta kwota która 
idzie na wydatki niewygasające jest tylko różnicą tak aby nie przekroczyć planu”.

Radny Michał Prokopczak –„ czy te 170 tys. na cmentarze to jest wystarczające bo wg mnie jest to 
kwota znikoma.”

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński – życzylibyśmy sobie aby w wielu miejscach tych środków było 
więcej  ale w zależności od potrzeb i możliwości te środki mogą być w ciągu roku zmieniane.

Radny Michał Prokopczak - „ czy z tej kw. 150,-zł będziemy pokrywać koszty budowy tego mostu 
przy ul. Radkowskiej. Czy na ten cel mamy środki zewnętrzne”.

Naczelnik Wydziału Infrastruktury i  Inwestycji Roman Kaczmarek – prace wykonywane w tym 
roku były finansowane ze środków zewnętrznych udział miasta to koszt inspektora nadzoru wraz z 
częścią dokumentacji.

e) uchwalenie budżetu miasta na rok 2011

Wobec braku  dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie budżetu miasta Nowa Ruda na rok 2011

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17  głosami „za”   przy 2 „wstrzymujących się od głosowania
 podjęła:
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w sprawie budżetu miasta Nowa Ruda na rok 2011.

Ad.6. Odpowiedzi na interpelacje.

Radna Regina Wałęsa – jest zadowolona z udzielonej odpowiedzi na złożoną interpelację.

Ad.7. Interpelacje radnych.

Radna Jolanta Kasprzyk – złożyła interpelację na piśmie dot. artykułu o pacjentach noworudzkiego 
ZOL-u zamieszczonego w Nr 708 Gazety Noworudzkiej.

Radna Regina Wałęsa –  złożyła interpelację na piśmie dot. zmiany organizacji ruchu przy markecie 
„Biedronka” przy ul. Słupieckiej.

Radna Regina Wałęsa – złożyła  interpelację na piśmie dot.  usunięcia  błota pośniegowego z ul. 
Radkowskiej między kościołem a apteką.

Radny Arkadiusz Michalski  – złożył interpelację na piśmie  dot. poprawy wizerunku ul. Srebrnej 
przy  Szkole  Podstawowej  Nr  3  oraz  poprawy  bezpieczeństwa  w  zakresie  ruchu  drogowego 
proponując  usunięcie  kontenerów  dla  powodzian  i  stworzenia  tam  parkingu.  Zaproponował 
ustawienie znaków „zakaz zatrzymywania się i postoju” po obu stronach ul.  Srebrnej w rejonie 
szkoły podstawowej.

Radny Arkadiusz Michalski  – złożył interpelację na piśmie dot. parkingu przy ul. Bohaterów Getta 
i wyłączenia jednego miejsca parkingowego u biegu ciągu schodowego.

Radna  Irena  Caryk  –  prosi  o  sprawdzenie  stanu  skarpy  z  czerwonego  kamienia  przy  ul. 
Radkowskiej (od domu Pana Zawadzkiego w stronę Ścinawki) -  czy jest bezpieczna i nie grozi 
zawaleniem.

Radny Marek Bawecki – ma wątpliwości co do definicji słowa „interpelacje” i „zapytania”.  Prosi o 
przygotowanie rozszerzenia definicji co należy rozumieć pod słowem interpelacja a co pod słowem 
zapytanie.

Radny  Jerzy  Pulit  –  czy  jest  możliwość  wybudowania  lodowiska  na  Osiedlu  XXX-lecia. 
Spółdzielnia Mieszkaniowa jest gotowa użyczyć terenu.

Ad.8. Zapytania radnych.

Radny Zbigniew Grochowski – prosi o przygotowanie szczegółowej informacji dot. przychodów i 
wydatków związanych z utrzymaniem i sprzątaniem przystanków  wraz z informacją  komu i za 
jaką kwotę zostanie zlecone sprzątanie i mycie przystanków.

Posiedzeniu opuściły radna Irena Caryk i radna Jolanta Kasprzyk

Radny Michał Prokopczak – ma zastrzeżenia do wykonanego projektu boiska przy ul. Kłodzkiej 16. 
Uważa również, że można było wykorzystać lub skonsultować z projektem na modernizację boiska 
który  był  wykonany  przez  Holenderską  firmę  za  czasów   gdy  dyrektorem  KWK  był  Pan 
Najsznerski. Ma również zastrzeżenia do pracy inżyniera kontraktu ,który jest nie dyspozycyjny.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński – do dzisiaj nie było żadnych uwag na pracę inżyniera kontraktu. 



Odnośnie projektu, który rzeczywiście nie był doskonały wprowadzone zostały pewne zmiany w 
projekcie.  Sprawa związana z kłopotami z tego powodu dla wykonawcy to jest  rzeczą odrębną. 
Wykonawca przystąpił do realizacji robót  w terminie dużo późniejszym niż został mu przekazany 
plac  budowy.  Blisko  dwa  miesiące  trwało  wejście  na  budowę  od  momentu  przekazania  placu 
budowy. Inna kwestia to wykorzystanie projektu Holenderskiej firmy. Widział taki projekt ale jest to 
zaledwie  cząstka  dająca  możliwość  zakończenie  tego  kompleksu,  który  tak  naprawdę  powstał. 
Zarówno hala czy basem zostały wybudowane znacznie w mniejszym rozmiarze niż wspomniana 
koncepcja. 

posiedzenie opuszcza radny Zbigniew Grochowski 

Radny Henryk Zimoch – pytanie do radnego Marka Baweckiego Prezesa PKS w Kłodzku „czy jest 
przewidziana odbudowa napisu „Dworzec PKS” dworzec odnowiony tylko brakuje napisu.

Radny Marek Bawecki – napis „Dworzec PKS” jest  odnośnie istniejącego tam kiedyś neonu to już 
taki napis nie powróci.

Radny Michał Prokopczak – ile osób zatrudnione jest w spółce CTS.

Prezes spółki CTS Paweł Marciniak – 62 osoby na cały etat w tym 5-6 emerytów.

Ad.9. Sprawy różne.

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan – przypomina o obowiązku złożenia oświadczeń 
majątkowych;

− prosi komisje stałe o przygotowanie Planów Pracy na rok 2011;
− prosi o przedstawianie propozycji sesji tematycznych;

Złożył wszystkim życzenia noworoczne.
 
Ad.10. Zakończenie obrad.

W związku  z  brakiem głosów  i  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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